

2019 EXHIBITOR CONTRACT

(Information below may be used for exhibitor listings)

CONTACT FULL NAME: _____ POSITION: _____

COMPANY NAME: _____

ADDRESS: _____

CITY: _____ PROVINCE: _____ POSTAL CODE: _____

COUNTRY: _____ TELEPHONE: _____ TOLLFREE: _____

EMAIL: _____ WEBSITE: _____

BOOK BEFORE MARCH 1ST AND SAVE! Fenestration Canada members also receive significantly discounted booth fees!

Not a member? Contact Show Management to learn how to become a member of Fenestration Canada.

BOOTH SELECTION

Please indicate your first, second and third choice. Every effort will be made to accommodate booth preferences. If it becomes necessary to relocate an exhibitor, WinDoor will contact the exhibitor and every effort will be made to reassign a similar booth space.

	Booth #(s)		Booth #(s)		Booth #(s)
First Choice		Second Choice		Third Choice	

PRODUCT CATEGORIES (Check all that apply):

Adhesives & Sealants Coatings & Finishes Components Doors Hardware IG & Related Products
 Machinery Services/Consulting Software/Technology Windows Other

BOOTH FEES (On-site storage, material handling, standard pipe & drape, education sessions & non-ticketed events)

EARLY BIRD RATES		REGULAR RATES		LATE RATES		TOTAL	
Dec 4, 2018 - Feb 28, 2019		Mar 1, 2019 - July 31, 2019 +		August 1, 2019 & Beyond			
FC Member	Non-Member	FC Member	Non-Member	FC Member	Non-Member		
\$2300	\$4200	\$2500	\$4400	\$2800	\$4700	\$	
Island Booth Fee Standard Booth Fee +25%						Plus 25% \$	
						Subtotal	
Need a large booth space? Quantity Discounts: 8-10 Booths = 10% OR 11+ Booths = 15%						Less 10%/15% Plus 13% HST (#121703466)	\$
						30% Deposit	\$
						TOTAL DUE	\$

AUTHORIZATION & PAYMENT

If this application is accepted, the Exhibitor agrees to be bound by the Terms and Conditions set forth in the Exhibitor Prospectus and Exhibitor Manual. The undersigned is fully authorized to commit the Exhibitor to the terms of this Contract.

Print Name _____ Position _____

Authorized Signature _____ Date _____

Payment Schedule: The exhibitor will be responsible for providing a 30% deposit due with the signed contract. The balance is due on or before **August 1, 2019**. All booths secured after **August 1, 2019** are required to pay 100% with application.

Cancellation/Downsizing Policy: Cancellations or requests to downsize booth space must be sent in writing to Show Management. Cancellations up to July 31, 2019 will be subject to a cancellation fee of 30% of the total contracted amount. There are no refunds for cancellations after July 31, 2019. Show Management retains the right to relocate an exhibitor after downsizing.

Cheque enclosed (payable to Fenestration Canada), in accordance with the above Payment Schedule.

I authorize payments by AMEX MasterCard Visa in accordance with the above Payment Schedule.

Card Number _____ Name on Card _____

Expiry Date _____ CVV _____ Cardholder Signature _____

Send complete form with payment to WinDoor, 150 Eglinton Ave. E., Suite 402, Toronto, ON M4P 1E8

► Attention: WinDoor Show, Booth and Sponsorship Sales: 1-416-519-4679 1-888-543-2516 windoorshow@fenestrationcanada.ca

CONTRAT DE L'EXPOSANT 2019

(Les renseignements ci-dessous pourraient être inclus dans les inscriptions des exposants.)

NOM COMPLET : _____ POSTE AU SEIN DE L'ENTREPRISE : _____

NOM DE L'ENTREPRISE : _____

ADRESSE : _____

VILLE : _____ PROVINCE : _____ CODEPOSTAL : _____

PAYS : _____ TÉLÉPHONE : _____ SANS FRAIS : _____

COURRIEL : _____ SITE WEB : _____

ÉCONOMISEZ EN RÉSERVANT AVANT LE 1ER MARS! Les membres de Fenestration Canada ont aussi droit à d'importantes réductions sur le prix des kiosques! **Vous n'êtes pas membre de Fenestration Canada?** Informez-vous auprès de la direction du salon pour savoir comment le devenir.

CHOIX DU KIOSQUE

Veuillez indiquer votre premier, deuxième et troisième choix. Nous ferons tout notre possible pour attribuer aux exposants le kiosque qu'ils préfèrent. Si un kiosque doit être déplacé après avoir été assigné, la direction de WinDoor communiquera avec l'exposant et déploiera les efforts nécessaires pour tenter d'assigner un espace semblable.

	Numéro(s) de kiosque		Numéro(s) de kiosque		Numéro(s) de kiosque
Premier choix		Deuxième choix		Troisième choix	

CATÉGORIES DE PRODUITS (Cochez toutes les réponses qui s'appliquent) :

- Adhésifs et mastic Revêtements et finitions Pièces Portes Matériel Produits de vitre et de double vitrage
 Machinerie Services et conseils Logiciels ou technologie Fenêtres Autre

FRAIS DE KIOSQUE (entreposage sur les lieux, manutention, entretien ménager du kiosque, tuyauterie et rideaux standard, séances de formation et activités sans billet)

TARIFS À L'AVANCE		TARIFS À L'AVANCE		TARIFS STANDARD		TARIFS TARDIFS		TOTAL
4 décembre 2018 - 28 février 2019		1er mars 2019 - 31 juillet 2019 +		1er août 2019 et au-delà				
Membre de FC	Non-Membre	Membre de FC	Non-Membre	Membre de FC	Non-Membre			
2 300 \$	4 200 \$	2 500 \$	4 400 \$	2 800 \$	4 700 \$			\$
Kiosque en îlot Tarif standard +25 %						Plus 25%		\$
						Sous-total		
Besoin de plus de place? Rabais pour réservations multiples : 8 à 10 kiosques = 10 % OU 11 kiosques et plus = 15 %						Moins 10 %/15 %		\$
						Plus 13% de TVH (#121703466)		\$
						Acompte de 30 %		\$
						TOTAL À PAYER		\$

AUTORISATION ET PAIEMENT

Si cette demande est acceptée, l'exposant s'engage à respecter les modalités et conditions générales décrites dans le prospectus et le guide de l'exposant. La personne soussignée est dûment autorisée à lier l'exposant aux modalités du présent contrat.

Nom (en lettres détachées) _____ Poste _____

Signature autorisée _____ Date _____

Modalités de paiement : L'exposant doit verser un acompte de 30 % de la somme due au moment d'envoyer le contrat signé. Il aura ensuite jusqu'au **1er août 2019** pour verser le reste de la somme due. Les exposants qui réservent des kiosques après le **1er août 2019** devront payer la somme en entier au moment de la réservation.

Politique d'annulation et de changement de kiosque : Les annulations et les demandes pour un espace de kiosque plus petit doivent être envoyées par écrit à la direction du salon WinDoor. Les annulations reçues avant le **31 juillet 2019** feront l'objet de frais d'annulation représentant 30 % de la somme totale stipulée dans le contrat. Aucun remboursement ne sera accordé pour les annulations faites après le 31 juillet 2019. La direction se réserve le droit de déplacer un kiosque si un exposant demande un espace plus petit.

Chèque ci-joint (à l'intention de Fenestration Canada), conformément aux modalités paiement énoncées ci-dessus

J'autorise le paiement par AMEX MasterCard Visa conformément aux dates de paiement énoncées ci-dessus.

Numéro de carte _____ Nom du détenteur _____

Date d'expiration _____ CVC _____ Signature du détenteur _____

Veuillez remplir le formulaire et l'envoyer à l'adresse suivant WinDoor, 150 Eglinton Ave. E., Suite 402, Toronto, ON M4P 1E8

▶ À l'attention WinDoor Show: 1-416-519-4679 | 1-888-543-2516 | windoorshow@fenestrationcanada.ca